
D

C

B

A

D

C
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1 2 3 4 5 6

FS25C1L-PL_SMS-01

说明书

1:1重量

128g哑粉纸

蓝锦先

B

阶段标记 重量 比例

共  1  张   第  1  张

设计

校对

工艺

审核

标准化

审批

标记 外数 分区 更改文件号 签名 年、月、日

FS25C1L-PL_SMS-01

(                                                                                              )

(                                                              )

说明书技术要求
物料编码

产品型号

客户名称

印刷颜色

专色数量

表面处理

单色 两色

单张

四色(CMYK) 四色(CMYK)+专色

80g双胶纸 128g铜版纸 128g哑粉纸

成形方式

材质

FS25C1L-PL
PELONIS 成品尺寸 145x210mm

16156000012369

 无

无 有 1个 3个 4个2个

风琴折 包心折

光油

钉装 胶装 折页

光胶 哑胶 其它：

其它：

公差 ±2.0mm

其它：

OPERATING MANUAL
使用说明书

氛围灯风扇

FS25C1L-PL型号

16156000012369-XX

扫码关注PELONIS服务公众号

ATMOSPHERE 
LIGHT FAN

0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 0 - X X
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产品保修卡

服务承诺

产品编号:

发票号码:

购买日期:

产品相关信息（用户填写）

用户姓名:

购买商品:

产品型号:

当地维修网点电话:

维修记录:

维修日期:

故障内容及处理情况:

维修单位:

维修人员签名:

在购买本公司产品时，请立即填写此保修卡；请妥善保管保修卡，消费者不必将其寄回本

公司；维修时请携带保修卡及有效发票正本。

产品如有故障，请与本公司的特约维修网点或客户服务中心联系。 

按国家“新三包法”规定，享受三包服务：工程类产品（如壁扇、吊扇、楼顶扇），整机

包修一年，主电机包修三年；其他风扇产品整机包修一年，主电机包修十年。

全国服务热线：

本政策适用于在中华人民共

和国境内（中国香港、中国

澳门、中国台湾除外）销售

使用的产品，消费者在指定

区域外的地区使用，不能享

受指定区域的“三包”政

策。不属于包修范围内的产

品，将提供收费维修服务，

本公司客户服务中心仍热情

为您服务。

凡属下列情况之一的，不属包修范围

1、消费者因使用、维护、保管不当造成损坏的产品；

2、经非本司指定维修部维修，或用户自行装拆、维修；

3、产品附件、印刷品（如说明书和开箱卡）等等损坏；

4、使用非我公司产品标配的赠品和配件，造成损坏；

5、发票所载型号与维修产品型号不符或被涂改；

6、非家庭使用（如经营、商用、公司集体）的产品；

7、超过规定的包修期限的产品；

8、无有效发票；

9、因不可抗力造成损坏的产品；

10、由于电源电压不稳定或超出正常电压范围（198V-242V），

         或电源线路安装不符合国家电气安装要求而造成损坏的产品；

400-8899-315
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“○”表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在GB/T26572规定的限量要求以下。
“×”表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出GB/T26572规定的限量要求。但是，以现在的
            技术条件要使产品零部件完全不含有上述有害物质极为困难，后续随着技术上的进步将逐步改进设计。

本表格依据SJ/T 11364的规定编制

部件名称

风叶组件

外壳组件

立柱总成

电源线组件

底盘组件

电机组件

遥控器组件

适配器组件

电器组件

电路板组件

有害物质

汞(Hg) 六价铬
(Cr(VI))

多溴联苯
(PBB)

多溴二苯醚
(PBDE)

镉(Cd)铅(Pb)

环保清单 产品中有毒有害物质或元素的名称及含量

服务指南

1.301

执行标准：GB 4706.1、GB 4706.27、GB 4343.1、GB 17625.1、GB 12021.9

产品名称

电源适配器

输入 输出

产品型号 工作电压 额定功率 待机功率 噪音 能效等级

电风扇 FS25C1L-PL

220V~  50Hz  0.6A 0.875A

24 0.8 ≤63

dB(A)（W）（W）

产品参数

24V

24V

能效值
3[m /(min W)]
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安装说明

底盘安装

循环风指示灯

定时指示灯
定时功能只能通过遥控
器进行设置

短按开启/关闭左右摇头
长按2秒开启/关闭上下
摇头

短按依次切换伴读、氛
围、伴睡模式、关；
长按无极调光

风速键
长按风速键3秒，依次
切换“循环风、睡眠风”

短按风速键可切换当前
风类档位，(循环风1-9
档；睡眠风1-3档）

使用说明

操作按键说明

不同产品功能项可能会有差异，请以您购买的机型为准。

将下立柱组件和底盘对位卡稳，并用
螺栓和垫片可靠固定。

凹

凸

对位

睡眠风指示灯

开/待机键

灯光键

摇头键

对本产品清洁前，一定要关闭电源开关并拔下插头，待产品完全冷却后再进行清洁。

禁止用水直接冲洗机身，可用含少许中性洗涤剂的软布轻擦产品表面，然后抹干。请勿使用
诸如汽油之类的溶剂。

清洁保养后，一定要等到充分干燥才能通电使用或收藏。

长期不用时请将电源线插头拔下，建议最好用原包装包好，收藏于干燥的地方。

清洁保养

禁止拆开产品进行改造。建议定期对本产品进行检查和清洁，以延长其使用寿命。

遥控器按键说明

注意

遥控器在产品正面5米内，偏离角度在30度范围内正常使用。

电池中含有许多重金属和酸碱等物质，威胁人类健康；废旧电池应分类回收。 

遥控器使用电池规格为：7号  1.5V。

开/待机键

风类切换键

开启/停止定时

调节风速档位

调节灯光模式

开启/停止左右摇头

开启/停止上下摇头

Adjust the wind speed gear

Adjust the light mode
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产品简介

部件展示

说明书x1 遥控器x1 七字螺丝刀x1适配器x1 电池x2

使用说明书

配件清单

注：说明书图片仅供参考，具体以包装箱内实物为准。

本节描述了安全事项的内容及重要性，以防止对使用者或他人造成人身伤害或财产损失。
请在充分理解下面内容的基础上阅读正文，并请务必遵守所描述的安全事项。
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【温馨提示】 表示可能影响使用体验的其他事项

【警告】 表示重点安全注意事项

【注意】表示正确使用注意事项

【温馨提示】其他事项

婴儿、老人不宜长时间直接吹强风。

避免在阳光直射、长时间高湿度环境使用。

使用前需要先检查电源线以及插头是否破损。如果电源软线损坏，为了避免危险，必须由

制造商、其维修部或类似部门的专业人员更换。

产品未完成安装，请勿接通电源。移动产品时，请切断电源。

请勿用湿手插拔电源插头，避免触电的危险。

拆下防护外壳前必须确保产品与电源断开。

产品运转时，切勿将手指、尖锐物等伸入网罩。

使用前，请先检查所用电压是否与产品标识的电压相同。

请勿将产品放于倾斜地面，避免翻倒。

人离开机器时或机器在不使用状态下，要关掉电源及拔掉电源插头，以免

电路出现故障发生意外。

避免在酸碱油、杀虫水、窗帘等物品附近使用。

【注意】正确使用注意事项

安全提示

【警告】重点安全注意事项
机头 氛围灯

操作面板

立柱

底盘

正面 背面

Fan head
atmosphere 

lamp

Operation panel

Column pipe

Chassis

Front back

Safety Tips

This section describes the content and importance of safety matters，To prevent 

personal injury or property loss to users or others。

Please read the text on the basis of fully understanding the following contents, and 

be sure to observe the safety precautions described.

[warning] Indicates safety matters that may lead to death or serious injury.

[warm prompt] Indicates other safety matter.

[note] Indicates safety matters that may cause minor injury or property damage.

[warning] key safety matters

Before use, check whether the power cord and plug are damaged. If the power cord 

is damaged, it must be replaced by professionals from the manufacturer, its 

maintenance department or similar departments in order to avoid danger.

Please do not connect the power supply until the product is installed. Please cut off 

the power supply when moving the product.

Do not insert or pull the power plug with wet hands to avoid the danger of electric 

shock.

Before removing the protective housing, ensure that the product is disconnected 

from the power supply。

When the product in running, do not put fingers, sharp objects, etc. into the mesh 

cover.

[Note] Matters that may cause minor injury or property loss

Before use, please check whether the voltage used is the same as the voltage 

marked on the product.

Do not place the product on the inclined ground to avoid overturning.

When people leave the machine or when the machine is not in use, they should turn 

off the power and unplug the power plug to avoid circuit failure and accidents.

Avoid using near acid, alkali, oil, insecticide, curtains, etc.

[Tips] Other safety precautions

Babies and the elderly should not directly blow strong wind for a long time.

Avoid using in direct sunlight and high humidity environment for a long time.

The functional items of different products may vary. Please refer to the model you 

purchased.

Align the lower column assembly with the chassis and fix it reliably with bolts and 

washers.

concave

convex

sleep wind indicator

Circulating wind 
indicator

On/Standby key

Short press to open/
close and shake your 
head left and 
rightPress and hold 
for 2 seconds to turn
 on/off and shake 
your head up and 
down

Shaking head 
keyShort

Timing indicator
Light key 
Short press to switch 
accompanying reading, 
atmosphere, sleeping 
mode and off in turn;
Press and hold the 
stepless dimming

The timing function 
can only be set 
through the remote 
control

Wind speed key
Press and hold the wind 
speed key for 3 seconds 
to switch between 
"circulating wind, sleep 
wind " Short
press the wind speed 
key to switch the 
current wind gear (1-9 
for circulating air, 1-3 
for sleep wind )

Installation Instructions

Instructions

Chassis installation

Description of operation keys

Product introduction

Component display

Note: The pictures in the manual are for reference only, and the specific items in 

            the packaging box shall prevail.

List of accessories

Instructions x1 Adapter x1 Remote control x1 Battery x1

Remote control button Instructions

Warning

The remote control is within 5 meters of the front of the product, and the deviation 
angle is within 30 degrees.

Batteries contain mazny heavy metals, acids and alkalis, which threaten human
health; Waste batteries shall be classified and recycled.

The specification of the battery used for the remote control is: No. 7  1.5V.

On/Standby key

Switch key of wind type

Start/stop timing

Start/stop shaking head from left to right

Start/stop shaking head up and down

Product cleaning

Before cleaning this product, be sure to turn off the power switch and unplug the 
plug, and then clean it after the product is completely cooled.

After cleaning and maintenance, be sure to wait until it is fully dry before being 
powered on for use or collection.
 
Please unplug the power cord when it is not used for a long time. It is recommended 
to wrap it in the original package and store it in a dry place.
 
It is forbidden to wash the machine body directly with water. The product surface 
can be gently wiped with a soft cloth containing a little neutral detergent, and then 
wiped dry. Do not use solvents such as gasoline.

It is forbidden to disassemble the product for modification. It is recommended to 
check and clean this product regularly to prolong its service life.

0504030201

Part Name

Blade assembly

Housing assembly

Column assembly

Power cord assembly

Chassis assembly

Motor assembly

Remote control assembly

Adapter Component

Electrical components

Board Assembly

Hazardous Substances or elements

Hg Cr(VI) PBB PBDECdPb

Environmental

protection list  Name and content of toxic and harmful substances or elements in the 
product.

1.301

Executive standard：GB 4706.1、GB 4706.27、GB 4343.1、GB 17625.1、GB 12021.9

Product 
name

The power adapter

Input Output

Product 
model

working 
voltage

Electric Fan FS25C1L-PL

220V~  50Hz  0.6A

24 0.8 ≤6324V

      0.875A24V

Service Information

Product parameters

Rated 
power
(W)

Noise
dB(A)

Energy 
efficiency 

grade

standby 
power
(W)

Energy 
efficiency 

value

The table is complied in accordance to SJ/T 11364 standard. 
“○”:Indicate that this hazardous substance contained in all of the homogeneous 
           materials for this part is within the limit requirement in GB/T 26572.
 “×”:Indicate that this hazardous substance contained in at least one of the 
          homogeneous materials used for this part exceed the limit requirement in 
          GB/T 26572.
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广东美的环境电器制造有限公司
地址：广东省中山市东凤镇东阜路和穗工业园东区28号
邮编：528425   |   网址： www.midea.com

封面封底背面为空白页

screwdriverx1


